
5 november 2024 
 
In de algemene ledenvergadering van 14 oktober is het volgende besproken: 
  

• Aan de hand van offertes nieuwe VVE beheerder gekozen totaal vve. Deze is ondertussen 
aangesteld. 

• Goedkeuring gegeven voor spoed herstel van bepaalde kozijnen en 1 raam wat vervangen 
moet worden. 

• Aan de hand van offertes goedkeuring gegeven voor aanschaf nieuwe beveiligings camera’s 
en zonnepanelen voor elektriciteit  algemene ruimtes. 

• Goedkeuring voor een andere soort liftsensor om uit te proberen bij 1 lift, als deze bevalt 
zullen andere liften deze ook krijgen. 
  
Er is nog geen meerjarig onderhoudsplan maar wellicht zal de nieuwe vve beheerder 
hiermee aan de slag gaan. Voor nu niet bekend of er extra kosten zullen zijn voor de nieuwe 
eigenaar. 
Maar gezien de bovenstaande punten, die aangeschaft gaan worden is er genoeg in kas. 

  
  
Ik hoop hiermee voldoende geïnformeerd te hebben. 
  
Mvg, 
  
Chandra 

 


